
‘Alles was
klaar: de
begrafenis
geregeld en de
afscheidsbrieven
geschreven’

INTERVIEW  JOS VANDER VELPEN ADVOCAAT

‘Hij had zich al lang verzoend met
de dood’
Advocaat Jos Vander Velpen bezocht gisteren zijn cliënt in de gevangenis van

Turnhout waar Frank Van den Bleeken al bijna dertig jaar is opgesloten.

VAN ONZE REDACTRICE ELINE BERGMANS,
Hoe gaat het met uw cliënt?
‘Hij is een beetje verdoofd, nadat hij maandag het nieuws had gekregen van een
arts. Hij had toegeleefd naar zondag, de dag dat de euthanasie zou plaatsvinden.
Alles was klaar: de begrafenis geregeld, afscheidsbrieven geschreven... Vergelijk
het met een aardbeving: hij had dit totaal niet verwacht.’
Beschouwt hij het als slecht nieuws dat hij blijft leven?
‘Hij had zich al lang verzoend met de dood. De jongste maanden telde hij vooral
af en ik heb de indruk dat hij nog niet helemaal beseft dat het niet doorgaat.’
In de Panoramauitzending over geïnterneerden maakte hij een zeer

heldere indruk.
‘Dat is zo. In mijn ogen is hij ook zeer intelligent, maar dat neemt niet weg dat hij moeite heeft te aanvaarden
dat de euthanasie werd afgeblazen.’
‘Toch heeft hij altijd respect gehad voor de gewetensvrijheid van elke arts. Dat heeft hij nog altijd, maar hij
heeft er wel moeite mee dat de beslissing op het allerlaatste moment werd meegedeeld, amper zes dagen voor
hij zou sterven. Daar kan hij niet bij.’
Waarom is de arts nu teruggekomen op zijn beslissing?
‘Ik mag, kan en wil niet in het hoofd kruipen van de behandelende arts. Niemand mag oordelen in de plaats



van de arts. We kunnen die beslissing alleen accepteren.’
Bent u nog van plan een andere arts te zoeken die de euthanasie wil uitvoeren?
‘Dit is niet het moment om daarover te piekeren. De naschokken zullen nog even aanslepen en nadreunen. Er
is tijd nodig om dit te verwerken, maar ik weet niet hoe hij er over enkele weken mee zal omgaan.’
Wil Frank Van den Bleeken zelf eigenlijk naar het FPC in Gent?
‘Hij was daarvoor geen vragende partij en dat is hij ook vandaag niet. Frank Van den Bleeken is nooit een
vragend iemand geweest. Zo was het ook nooit zijn voorstel om naar Nederland te mogen gaan. Het waren
artsen die vroegen of alle therapeutische mogelijkheden uitgeput waren, en hij toonde zich bereid om mee te
werken.’
‘Zo heeft hij ook nu gezegd dat hij bereid is naar Gent te gaan. Het zal op korte termijn een goede zaak zijn.
In Turnhout kent iedereen zijn dossier en wordt hij er constant over aangeklampt. Ook dat is moeilijk voor
hem.’


